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Abstract (en)
Process for obtaining by moulding two-material components made up of two aluminium alloys one of which forms the core and the other the matrix.
<??>This process consists in using a core, optionally containing a refractory skeleton, in removing the natural layer of alumina present at the surface
of the core, in immediately afterwards coating the unit thus obtained with a gas-impervious film of a metal such as nickel, in placing the coated unit
in a mould which is filled with the matrix alloy in the molten state at a temperature such that at least 30% of the core is superficially remelted. <??>It
finds its application in the manufacture of motor vehicle components such as engine cylinder heads and the insertion of conduits into aeronautical
components. <IMAGE>

Abstract (fr)
L'invention est relative à un procédé d'obtention par moulage de pièces bimatériaux formées par deux alliages d'aluminium dont l'un constitue
l'âme et l'autre la matrice. Ce procédé consiste à mettre en oeuvre une âme, contenant éventuellement un squelette réfractaire, à enlever la couche
naturelle d'alumine présente à la surface de l'âme, à revêtir immédiatement après l'ensemble ainsi obtenu d'un film imperméable aux gaz d'un métal
tel que le nickel , à placer l'ensemble revêtu dans un moule que l'on remplit avec l'alliage de la matrice à l'état fondu à une température telle qu'au
moins 30% de l'âme soit refondue superficiellement. Elle trouve son application dans la confection de pièces automobiles telles que les culasses de
moteurs et l'insertion de conduits dans des pièces aéronautiques. <IMAGE>
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